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ZÁPIS Č. 01/2022 Z JEDNÁNÍ KOMISE „RERPEZENTACE A ZAHRANIČNÍCH 
VZTAHŮ“ 

02. 01. 2022 
 
Přítomni:  
Martin SPILKA – předseda komise 
Marek LÍBAL – místopředseda komise 
Vlastimil PABIÁN 
Martin FLEKAČ 
Petr TOLAR 
Nepřítomni: -  
 
Omluveni: 
Jiří ŠMEJKAL 
 
Hosté: 
Kamil KLENÍK – prezident ČNS 
 
 
Program jednání: 

1)Přivítání účastníků 
2)Agenda 
3)Schválení programu 
4)Určení termínu dalšího jednání 

 
Zápis č. 01/2022, v pořadí 2. ve volebním období 2021–2024. 
 
Jednání se uskutečnilo v neděli 02. 01. 2022 od 16:00 online přes Microsoft Teams.  
 

1)Přivítání účastníků 
Předseda komise reprezentace a zahraničních vztahů Martin Spilka přivítal 
členy komise a přistoupil k programu jednání. 
 
 

2) Schválení programu 
 

Návrh usnesení: Komise schvaluje program jednání na den 02. 01. 2022. 
Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

 
  

3)Agenda 
a.Jmenování ověřovatele zápisu 
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b.Schválení závěrečné zprávy z komise Reprezentace a zahraničních 
vztahů za rok 2021 

c.Rozpočet komise pro rok 2022 
d.Diskuze 

 
 

a.Jmenování ověřovatele zápisu 
Ověřovatelem zápisu byl navržen Martin Spilka. 
 
Návrh usnesení: Komise reprezentace a zahraničních vztahů 
jmenuje ověřovatelem zápisu č. 01/2022 Martina Spilku. 
Hlasování: pro 4, proti 0, zdržel se 1. Návrh byl přijat. 
 

b.Schválení závěrečné zprávy z komise Reprezentace a zahraničních 
vztahů za rok 2021 

 
M. Spilka a M. Flekač nejdříve poděkoval p. V. Pabiánovi, J. Šmejkalovi a 
následně i všem reprezentačním trenérům za vyhotovení závěrečné zprávy 
 
M. Flekač rozšíří zprávu z roku 2021 o J. Koreu, zároveň kontaktuje p. 
Stehlíka, jestli z jeho působení v roce 2021 je nutné něco předložit do 
závěrečné zprávy. 
 
M. Líbal se dotazoval ohledně sponzorů Gala a Botas. K. Kleník odpovídá:  
- Botas dodává při MS 12-15 kusů botasek pro juniory, ženy anebo muže.  
- Gala míče 
- Dresy nejsou pod žádnou smlouvou, takže komise propagace může navázat 
komunikaci i s jinými firmami, než je jen firma LEGEA. K. Kleník informuje, že 
problém u firmy Puma anebo Adidas jsou velikosti.  
 - Firma Joma není pod smlouvou, ale pokud bude firma na webu, tak 
dostaneme nějakou slevu.  
 
 
 

Návrh usnesení: Komise reprezentace a zahraničních vztahů 
souhlasí se zněním zprávy a Martin Spilka předloží tuto zprávu 
k VV výboru. 
Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

 
 

c.Rozpočet komise pro rok 2022 
 
M. Líbal – probrat s reprezentačními trenéry plán činnosti na rok 2022, 
soustředění, turnaje, pozorování atp. 
 
 

Návrh usnesení: Komise reprezentace a zahraničních vztahů 
souhlasí se současnou verzí rozpočtu a Martin Spilka je prověřen 
k předložení rozpočtu VV na lednovém setkání VV.  
Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 
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d.Diskuze 

 
- Nohejbalista roku – o uspořádání se rozhodne v pátek 07. 01. 2022 
- M. Flekač připomněl úkoly z listopadového setkání   

 
4)Určení termínu dalšího jednání 

V pátek 28. 01. 2022 ve Sportovním centrum Nymburk, Sportovní 1801/2, 288 
02 Nymburk od 19:00. 
 

Jednání komise „Reprezentace a zahraničních vztahů“ bylo ukončeno v 17:05 hod. 
 
 

Zapsal dne 02. 01. 2022 Martin Flekač, člen komise 
 
 

Zápis ověřil dne 02. 01. 2022 Martin Spilka v. r., předseda komise  
 
 

Schválil dne 02. 01. 2022 Martin Spilka, předseda komise reprezentace a 
zahraničních vztahů. 


